
Onderwijsaanvalsplan uitkomst Sociaal Debat

Eindhoven heeft een onderwijsaanvalsplan nodig. Dit is de belangrijkste uitkomst van de slotconferentie Sociaal 
Debat. Het Sociaal Debat is een initiatief van Fontys Hogeschool Sociale Studies, Loket W en de gemeente 
Eindhoven.  

 dinsdag 17 januari 2006 door Ellen Hinskens 

Gedurende een aantal bijeenkomsten wisselden de initiatiefnemers ideeën uit over de 
maatschappelijke ontwikkelingen in de stad Eindhoven. Bedoeling van de uitwisseling 
was dat de deelnemers aandachtspunten zouden formuleren voor de gemeentelijke sociale 
agenda 2006-2009. Een van de belangrijkste conclusies was dat Eindhoven een 
onderwijsaanvalsplan voor twaalf- tot vierentwintigjarigen nodig heeft. Deze jongeren 
moeten niet alleen onderwijs kunnen volgen. Ze moeten ook begeleid worden door 
schoolmaatschappelijk werk, of opvoedingsondersteuning krijgen. Dit is nodig om te 
voorkomen dat de jeugd van school gaat zonder diploma of goede vooruitzichten op de 
arbeidsmarkt. Deze aanpak is al van kracht voor jongeren onder de twaalf jaar. 

Verdeelde reacties 
De lokale politiek reageerde verdeeld op het aanvalsplan. VVD en PvdA waren positief, al plaatste de PvdA wel een 
kanttekening. De partij vroeg zich af of de vijfhonderd jongeren die nu niet in beeld zijn bij gemeente en 
onderwijsinstellingen met het aanvalsplan wel te benaderen zijn. De SP was niet enthousiast over het plan. De partij zette 
vraagtekens bij de werking van het plan bij kinderen onder de twaalf jaar en waarom het wel zou lukken bij jeugd tussen 
de twaalf en vierentwintig jaar.  

Op de foto Van links naar rechts: Jacqueline Kuppens, Jan Steyaert (FHSS), Dinie van der Linden (loketW), Sonja 
Nieuwenhuis (Hogeschool Sociale Studies), Ton Siroen (loket W), Jan van de Ven (gemeente Eindhoven)  
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